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Fællesbestyrelsesmøde 
Dato: 28.5.2024 

 

Sted:afd. AV  

 

Mødeleder:  

Referent: Ledelsesrepræsentant 

 

Tilstedeværende:  

 

Fraværende: Helle Greve, Lene 

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Den gode historie  

(5 min) 

Vi deler gode historier fra hverdagen med hinanden 

 

- 8.årgangs lejrskole var en stor succes 

- Studerende i børnehaven arrangerer indendørs sportsdag 

- Fælles møde for bestyrelser var rigtig godt 

- Bedsteforældredag i børnehaven 

- Sportsugen var en succes 

- Læring og hygge på tværs af årgange på AV 

 

 

Alle  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Godkendelse af 

dagsorden  

(5 min) 

Fast oprykning af punkt fra elevråd fremover 

Godkendt  

Alle  
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Opdatering på 
økonomi, 
spareaktiviteter og 
konsekvenser (Tine) 

 (20 min) 

 

Hvordan ser økonomien ud nu? Hvor har vi sparet, og hvad får det af 

betydning?  

- Trukket 1,5 mio i budget 
- Underskud ser pt ud til at blive 330000 

- Vi kan ikke garantere, vi bliver på det beløb (erfaringer) 
- Besparelserne kommer bla fra sammenlæsninger 
- Økonomien fra enkelt integreret støtte bliver nu lagt ud på skolerne 

fra næste år 
- Vi tilpasser økonomi til e og f klasser efter behov, da klassestørrelsen 

kan variere måned for måned 
- Lønstigninger er forsøgt medregnet, men skal udregnes i forhold til 

lønudsving på året 

- Opvækst og læring skal spare 25 mio kr, hvilket kan få en 
konsekvens fremadrettet 

Tine 

 

 

 
 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline

:  

Status på arbejde 
med fagfordeling 

- Forsinkelse og DLF  

- Resultat og skemalægning  
 

Ledelsen 

Og 

medarbejdere  
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til kommende 
skoleår  

 

 

15 min 

 

 

- Sag med DLF forsinkede processen med fagfordeling 

- De interesserede sig for pædagoger som har overenskomst i BUBL og ikke DLF 

- Dette har især haft betydning for e og f klasserne 

- Forstyrrelsen var på sin plads men timingen var meget uhensigtsmæssig 

- Der er fundet gode løsninger for alle 

- Der er nu skemaer ude til godkendelse ved medarbejderne 

- Snak omkring pædagogik, faglært og ufaglært arbejdskraft 

- Bestyrelsen godkender skemaer start juni 

 

 

    

 
 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Forældrehenvendelse 

GDPR/Chromebooks - 

FMK's 

stillingtagen/indsats  

10 (min) 

Der er nyt fra IT  

 

- Personfølsomme ting kan ikke udledes på nettet, dette er ikke 

problematikken 

- Søgehistorik er en udfordring, da det kan gemmes flere steder 

- 3 scenarier er muligheder som løsning nu og her for IT i FMK 

Tine  

 

 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Sfo2 - opfølgning fra 
sidst vedr. 
skærmdag, 

 Hvad er der gjort/tænkt siden sidst? 

- Princip for digitale devices gennemgås  

- Skriv fra Nanna omkring rammesætning 

Tine 
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kommunikation og 
princip (Helle) 

 (10 min) 

 

- Det bliver taget på som punkt i forhold til værdier i princippet 

 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Fokus e-/f-klasser – 

Status fra formøder 

(Ove/Tine) 

 (10 min) 

 

Hvad fylder I F og E-regi? 

- E og F klasser er oprettet efter vanskeligheder 
- Indlæringsvanskeligheder i E 

- Socio-emotionel og evt indlæringsvanskeligheder i F 
- Der er også kommet et fokusspor på autisme 
- Ydermere er de grupperet nu i lokale specialtilbud 1 og centrale 

specialtilbud 2 

Tine/Anne/

Ove 

 

 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  
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Evaluering og tilsyn af 

pædagogiske 

læreplaner i 

børnehaven 

10 min  

 

- Hvad er status, og hvad er bestyrelsens rolle?  

- udskudt 

Pia/Tine 

 

 

 

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Rettelse af princip 
for lejrskole  

 

 

(20 min) 

 

Det nyeste princip for Lejrskole virker ikke efter hensigten. Ved 
gennemgang ser det også ud som om, at princippet ikke er færdiggjort. Det 
er nødvendigt, at vi får styr på det, da det helt aktuelt koster skolen penge.  

- Økonomiopgørelsen i princippet kan tolkes i flere retninger  

- Vi ønsker ikke loft på indtjening 
- Vi ønsker gerne loft på egenbetaling så alle har mulighed for at 

komme med 
- Alt skal gøres tydeligt på første forældremøde 
- Tine, Nadja arbejder videre på nyt princip 

Tine/Nadja 
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Orientering: 

Ledelsesteam: 

Medarbejdere 

Elevrådet: 

Andre: 

  

(20 min) 

 

Orientering vedr. hændelse (Lukket punkt) 

 

Elevråd: 
- Der er kommet nye bolde til alle klasser på AV 

- Der er ønske om parkour bane i skoven AV 
- Opdatering af skolegården er et ønske AV 

Alle  

 
 
 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Evt. & kommende 

punkter 

(5 min) 

- Forslag om temadag til udvikling af den professionelle bestyrelse 

- Princip for device 

- Evaluering og tilsyn af pædagogiske læreplaner i børnehaven 

Alle  

 

 

 


